
Zápisnica číslo 7/2023 

Zo siedmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brezove,  

ktoré sa konalo dňa 15. augusta 2023 v spoločenskej miestnosti v budove OcÚ. 

s týmto programom: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kultúrne akcie na 2. polrok 

6. Investičné akcie na 2. polrok 

7. Projektová príprava 

8. Rozpočtové opatrenie 

9. Rôzne – podnety a návrhy 

10. Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) 

K bodu 1) 

Siedme zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej „OZ“) v Brezove otvoril starosta Mgr. 
Ladislav Lukáč, ktorý prítomných oboznámil s priebehom rokovania. 

K bodu 2) 

V úvode privítal všetkých prítomných a predniesol na schválenie návrh programu rokovania. 
Poslanci predložený návrh schválili bez výhrad. 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš 
Semán) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš Semán) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo sa riadilo takto schváleným programom. 

K bodu 3) 

Za zapisovateľa a overovateľov boli určení: 

zapisovateľ:  Mgr.  Katarína Balažová   

overovatelia:  Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán 

 

K bodu 4) 



Starosta navrhol za členov návrhovej komisie Juraja Steklu a Darinu Krasnajovú. Poslanci 
schválili členov komisie bez výhrad. 

HLASOVANIE:  
Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš 
Semán) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Matúš Janoško, Mgr. Lukáš Semán) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 5) 

Kultúrne akcie na 2. polrok. 

Starosta vyzval poslancov aby navrhli kultúrne akcie na druhý polrok.  

Po diskusií je naplánovaná akcia na 15. septembra Deň obce. Pani Krasnajová navrhovala 
uskutočniť aj odmeňovanie občanov, ale po diskusií sa starosta obce a poslanci rozhodli 
odmeňovanie presunúť na okrúhlejšie výročie obce, ktoré bude o dva roky.  

Predbežne je ďalej naplánovaná chovateľská výstava prvý októbrový víkend, akcia pre 
seniorov v októbri  a v decembri Mikuláš a Vianočné trhy, podrobnejšie sa to naplánuje na 
ďalších zastupiteľstvách. 
 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 6) 

Investičné akcie na 2. polrok 

V tomto bode sa diskutovalo o potrebných opravách na budove obecného úradu a areálu 
okolo budovy. Starosta navrhuje renováciu strechy, pretože je hrdzavá s tým, že buď by sa len 
natrela farbou – cenová ponuka je na približne 2 800 eur alebo nalepiť bitúmenovú krytinu 
(IPU) pričom cena by bola cca 6 900 eur a záruka 25 rokov. Pani Krasnajová navrhla riešiť 
ako prvé chodník a strechu riešiť ak bude vyhlásená nejaká výzva. Po diskusii sa poslanci 
zhodli na vymývanej dlažbe na chodník. Opravila by sa aj strieška nad vchodom. Ďalej pani 
Krasnajová navrhuje odstrániť celý plot od potoka aj s bránou. 

Poslanci schválili vymývanú dlažbu na chodník, opravu striešky nad schodmi a odstránenie 
oplotenia pri areáli OcÚ. 

   

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  



Zdržal sa: 0 
 

K bodu 7) 

V tomto bode starosta navrhuje dať urobiť projektovú dokumentáciu na chodník od zákruty 
okolo Sotáka smerom ku ihrisku, kde by nadväzoval na starý chodník na pravej strane.  

Poslanci nemali žiadne námietky a schválili, aby sa dala urobiť projektová dokumentácia na 
chodník. 
 

HLASOVANIE:  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu 8) 

Tento bod sa presúva na niektoré ďalšie zastupiteľstvo, pretože sa neschvaľoval rozpočet na 
akcie preto nie je potrebné presúvať prostriedky v rozpočte. 
 

K bodu 9) 

Rôzne – podnety a návrhy.   

Starosta ešte vyzval poslancov aby sa vyjadrili k tomu, ako sa bude riešiť nájom pri 

rekonštrukcií škôlky 

  

Prítomní: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš 
Janoško) 
Za: 5 (Darina Krasnajová, Juraj Stekla, Martin Bednár, Mgr. Lukáš Semán, Matúš Janoško) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 

 

K bodu 10) 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval prítomným za účasť na 
zasadnutí a siedme rokovanie OZ v Brezove vo volebnom období 2022 – 2026 ukončil. 
 
 
 
 
 

............................................................ 
Mgr. Ladislav Lukáč – starosta obce 



 
 

Overovatelia: 
 
Martin Bednár    .................................................... 
 
Mgr. Lukáš Semán     .................................................... 
  


